
 
23-09-20  Protokoll digitalt styrelsemöte  kl  19.30 – 21.30 
 
 
 
Närvarande: 
 Frida Tjernberg 
 Josefine Cuevas Brodd 
 Kerstin Hägglund 
 Lars Appelin  
 Corinne Palm Kullberg 
 Maria Bane 
 Marie Landergård 
 Johanna Winejo-Larsson 
 Richard Klein 
 Bisse Falk  
 
 
§1 Mötet öppnas 
 Frida Tjernberg öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 
§2 Godkännande av dagordningen 
 Dagordningen godkändes. 
 
§3 Val av sekreterare och justerare  
 Till sekreterare valdes Kerstin Hägglund och till justerare Corinne Palm Kullberg. 
 
§4 Föregående protokoll – 230823 
 Rättelser: 

- Sommarlägret pågick den 31.8 – 3.9  
- Tidningen utkommer i början av oktober  

 
§5 AU beslut nr 2/2023 
 Inga kommentarer.     
 
§6 Inkomna handlingar:  
 230823 - Avelsfunktionärer 

230824 – Auktorisation pinscher + Irish glen of imaal terrier 
230901 – Till er och alla era rasklubbar (om webinarium rörande avel) 
230901 – Inbjudan till utbildningshelg – diplomerad avelsfunktionär 
230908 – Monter på Stockholmsmässan och My Dog 
230909 – Kallelse styrelsemöte (SSPK) – Josefine kommer att delta. 



230910 – Redovisning av enkät om svenskfödda dvärgschnauzer genomförd i februari 
230911 – Forskningsnytt djur – september 2023 
230911 – Protokoll CS 4/2023 
230914 – DNA-listan – se §8 

  
§7 Ekonomi 

Lars Appelin informerade om det ekonomiska läget för de olika aktiviteter DSR 
genomfört under året. Cupen redovisar ett relativt stort underskott medan lägret, 
rallytävlingen och exteriörbeskrivningarna har ett litet överskott. Överlag är dock det 
ekonomiska läget i klubben stabilt och bra. 

  
 
§8 Styrelsefrågor från;  

•    Aktivitetskommittén 
     Sommarlägret 

Johanna och Josefine rapporterade från sommarlägret som ägde rum på 
Strandstuvikens havsbad och camping utanför Nyköping. Lägret förlöpte väldigt 
väl med 44 deltagare, 6 funktionärer och 10  aktiviteter där flera vara uppdelade i 
olika klasser. Aktiviteterna var bl a nosework, rallytävling, agility, , lydnad 
trimning, exteriörbeskrivning, ögonlysning m fl. Stämningen var mycket god och 
många deltagare var på lägret för första gången vilket var glädjande. 
 
Rallytävlingen 
Maria B rapporterade från rallytävlingen som var lyckad på alla sätt. Nästa år 
kanske vi till och med ska ha både nybörjarklass och nästa nivå.  
 
Beslöts att Frida ansvarar för att Katarina Strömberg får sin saknade rosett för sin 
placering i Best In Work 2019. 
 
Cupen 
Cupen kommer att äga rum 1 – 2 juni på First Camp i Västerås. Domare är bokad 
för rallylydnaden och Johanna kommer att kontakta domare för de övriga 
arbetande grenarna. 
 
Efter diskussion rörande utställningsdomare kom styrelsen fram till tre alternativa 
namn, samtliga rasspecialister hemmahörande i andra länder. Uppdrogs åt Maria 
Bane att kontakta och bjuda in dem i den ordning styrelsen beslutat.  

 
•   Avelskommittén 

Maria L informerade om uppfödarmötena som kommer att äga rum den 28    
oktober på följande orter och med följande ansvariga personer: 

 
Göteborg: Maria Stelin, Avelskommittén, Åsa Lundmark, Hälsogruppen, Sussie 
Andreasson Weiszbach, hälsogruppen, Richard Klein, styrelsen 

 
Stockholm: Maria Landergård, Avelskommittén/styrelsen, Bisse Falk, 
Hälsogruppen/styrelsen, Yvonne Broberg Winberg, Mentalgruppen 



 
Sundsvall: Susanne Swedjebrink, Avelskommittén, Maria Bane, 
Mentalgruppen/styrelsen 
 
Deadline för anmälan är satt till den 28 september. 

 
DNA listan har inte skickats ut på länge. Beslöts ta upp frågan på uppfödarmötena 
– hur ofta vill man ha listan? Ska den även fortsättningsvis vara offentlig och ligga 
på hemsidan eller ska den kräva inloggning, dvs endast vara tillgänglig för 
uppfödarna på uppfödarlistan? 

 
•    Mentalgruppen 

Fokus har legat redovisningen av enkäten angående mentalitet. 
 
Vad gäller bidrag till MH/BPH som diskuterades vid förra styrelsemötet, 
konstaterade styrelsen att inga ändringar görs under detta år. Däremot ska beslut 
tas om bidraget ska kvarstå under nästa år och hur reglerna i så fall ska se ut. 

 
•     Hälsogruppen 

Gruppen har fokuserat på innehållet i uppfödarmötena bl a hur man kan använda 
avelsdata, Agrias rasprofil kring sjukdomar, förekomsten av PRA mm. 
 
Vid förra styrelsemötet hade vi en diskussion om förekomsten av ärftlig 
ögonsjukdom hos äldre hundar som används i aveln. Detta med tanke på kraven 
för valphänvisning på hemsidan. Beslöts uppdra åt hälsogruppen att ta fram 
fakta hur ofta katarakt debuterar hos hundar, 8 år eller äldre, som tidigare 
ögonlysts inför varje parning ua. 
 

• Medlemstidningen 
Maria B kommer att ha med några frågor i nästa nr kring hur medlemmarna 
uppfattar värdet av tidningen.  

 
§9 Sponsorer 2024 

Frida uppmanade alla i styrelsen att kontakta lämpliga företag/organisationer som kan 
tänkas vilja bidra till priser och annat nästa år. Vi bör också fråga om det är några 
medlemmar som kan/vill bidra med gåvor. 

             
§10 Årsmötet 2024  

Beslöts att årsmötet, som kommer att vara digitalt, äger rum söndagen den 18 februari. 
Inför mötet har styrelsen en hel del arbete att göra. Beslöts att Maria B tar fram en 
tidplan för detta som presenteras vid nästa styrelsemöte.     

 
§11. Hantering av inkomna mail 

Styrelsen får en hel del frågor per mail från enskilda medlemmar och andra. Beslöts att 
alla svar till frågeställaren cc:as till styrelsen så att vi vet att frågan besvarats. 

 
 



§12 Övriga frågor  
Shopen 
Som tidigare beslutats kommer vi inte längre att ha ett lager av artiklar som 
medlemmarna kan köpa. Vi har istället valt att anlita Maria Brantemark på Brand Office 
som kommer att ta fram ett sortiment som kan köpas på beställning. Sortimentet 
kommer att läggas ut på hemsidan.  Beslöts att Maria L blir kontaktperson i frågor 
rörande shopen. 

         
§13 Nästa möte 
 Nästa möte äger rum onsdagen den 18 oktober. 
 
 Mötet avslutades. 
 
Vid protokollet: 
 
 
 
Kerstin Hägglund 
 
 
Mötesordförande      Justerare 
 
 
 
Frida Tjernberg       Corinne Palm Kullberg 
 
  
 


